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On behalf of Dr. Corneil, Acting Medical
Officer of Health/CEO / De la part de Dr

Corneil, médecin hygiéniste par
intérim/Directeur exécutif

Dear Business Operator,

I am writing to update you regarding an
announcement from the Government of Ontario
about their reopening plan.

The government’s media release highlights the three stages of reopening and which business sectors will be
allowed to reopen. A more detailed version of the reopening plan is available in the Roadmap to Reopen.

I want to highlight some changes that will take place this weekend. Effective May 22, 2021 at 12:01 am :

the province will reopen outdoor recreational amenities with restrictions in place, such as the
need to maintain physical distancing. These amenities include but are not limited to golf courses
and driving ranges, soccer and other sports fields, tennis and basketball courts, and skate parks. 
No outdoor sports or recreational classes are permitted. 
Outdoor limits for social gatherings and organized public events will be expanded to five people,
which will allow these amenities to be used for up to five people, including with members of
different households. 
All other public health and workplace safety measures under the provincewide
emergency brake will remain in effect.

Please distribute as appropriate within your workplace.

Should you have any questions or request for further support, please do not hesitate to direct your inquiry to
the THU COVID-19 line, 1-705-647-4305 / 1-866-747-4305 ext: 7, or visit our website.

Cher opérateur,

Je vous écris pour vous tenir au courant de l'annonce du gouvernement de l'Ontario concernant son plan de
réouverture.

Le communiqué de presse du gouvernement dévoile les trois étapes de la réouverture et les secteurs d’activité
qui seront autorisés à rouvrir. Une version plus détaillée du Plan d'action pour le déconfinement est disponible
ici.

Je tiens à souligner certains changements qui auront lieu cette fin de semaine. À compter du 22 mai 2021 à 00 h
01 :

La province pourra rouvrir ses centres récréatifs à l’extérieur, avec certaines restrictions, comme la
nécessité de maintenir la distanciation physique, à compter du 22 mai 2021 à 0 h 01. Ces centres
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comprennent entre autres les terrains de golf et les terrains de pratique, les terrains de soccer, de tennis,
de basketball et autres sports, ainsi que les planchodromes. 
Aucun cours de conditionnement physique ou d’exercices à l’extérieur n’est autorisé. 
De plus, les limites pour les rassemblements sociaux et les événements publics organisés à l’extérieur
seront étendues à cinq personnes, incluant des membres de différents domiciles. 
Toutes les autres mesures de santé publique et de santé et sécurité au travail demeureront en
vigueur en vertu du frein d’urgence provincial.

Veuillez distributer à l'ensemble de votre personnel au besoin. 

Si vous avez des questions par rapport au COVID, n'hésitez pas à contacter les Services de santé du
Timiskaming au 1-705-647-4305 / 1-866-747-4305, poste 7, ou visitez notre site Web.

Dr. Glenn Corneil
Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer
Timiskaming Health Unit
247 Whitewood Avenue, Unit 43
P.O. Box 1090
New Liskeard, ON P0J 1P0
Tel:   705-647-4305 ext: 2254
Fax:  705-647-5779
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